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حازم صلاح أبو اسماعيل

آآ يعني توجهي الشخصي هي البرامج العلمية الالقائية اللي احنا متعودين عليها. لكن البرنامج الحقيقة انه هو برنامج الاستاز سعيد
وفكرته وتحضيره وجهده. وآآ وآآ سبحان الله العزيم يعني آآ واضح انه بزل فيه شهور - 00:00:00

طويلة. صحيح. من الاعداد والتحضير آآ وبعدين بركات الدكتور صلاح بقى يبارك فيه. بارك الله فيك. وهو بهذا الانهمار فجت كده.
يعني انا كنت معهم لاستمع اليهما اصلا. مش عشان انما فعلا الحقيقة آآ جت بهذه الصورة. النقطة التانية ان ربما يكون من حيث -

00:00:20
الشكل الاعلامي كنوع من انواع الحيوية والتجديد في شكل ما يظهر على الشاشة للناس. اعتقد انه ده شيء آآ كمبدأ يعني انا ما

اعرفش البرنامج كان آآ تقييم الناس له شكله ازاي لكن بصفة عامة اعتقد ان دي نقطة تحسب اعلاميا لادارة القناة ان هي - 00:00:40
يعني ادخال اشكال غير الاشكال النمطية المعتادة المألوفة. فربنا ما شاء الله المسمى في حد زاته مصابيح الهدى الاسمين ما شاء ان
شاء الله يعني اختيارهم اعتقد ان كان موفق جدا. اه كلمة مصابيح في حد زاتها اعتقد هي النور اللي كلنا بنرجوه. والهدى يعني انا

شخصيا شايف نسأل الله ان - 00:01:00
تعالوا دائما هذه النور اللي بيخرج من وجه حضرتك آآ مصباح لكل الامة الاسلامية تسترشد به ان شاء الله في كل خير. وكل علمائنا

اللهم امين. فاختيار مصابيح الهدى والله سبحان الله اولا انا عرفت انه كان فيه برنامج ايضا اخر وبيتكلم عن الصحابة وبيقدمه
الشيخ محمد حسان. ايوة. وايضا اختار له نفس الاسم يعني - 00:01:20

سبحان الله! وطبعا هذا لا على غير توافق يعني لا الى هو هذا الاستاذ سعيد. ايوة. انما وهذا دليل على انه فهم الفكرة في حد ذاتها آآ
هو اللي بتترجم عنه الاسم. هو مسألة الاضاءة والانارة آآ وردت في القرآن الكريم ان - 00:01:40

الله سبحانه وتعالى سمى النبي عليه الصلاة والسلام سراجا منيرا. صحيح. وآآ وفي بعض الاثار المروية ان الصحابة ايضا هم ام آآ آآ
يعني نجوم لهذا الهدى بايه؟ اقتديتم اهتديتم وهناك الله سبحانه وتعالى فانا عايز اقول - 00:02:00

تعبير القرآني عن ان النبي عليه الصلاة والسلام هاديا انا ارسلناك يعني الله ارسله بصفات ثلاث هاديا ومبشرا ونذيرا. الهدى من صفات
النبي عليه الصلاة والسلام الصحابة. فالحقيقة لكن هو الاسم اختيار الاستاز سعيد ايضا. ان شاء الله جميل. ويبدو ان هو جلس مع

الدكتور صلاح هو طبعا لعلهم انا سمعت انهم حكوا القصة. مسألة - 00:02:20
هنا على السلم يعني احنا انا كنت داخل والتقيت بالدكتور صلاح والدكتور صلاح تربطني به علاقة منذ الصبا المبكر. ان شاء الله اه

يعني اه واه يعني كان في الحقيقة اه يعني يعني اه امتداد جميل نعم. صحيح - 00:02:45
فكان بقى لي سنين ما شفتوش وشفته واتقابلنا وآآ زهرنا سويا مباشرة في الحلقة اللي بعد خمس دقائق من هذا اللقاء سويا كانت

مفاجئة فنبتت الفكرة وقعدوا مع بعض فالحمد لله وربنا يبارك وبعدين انا عرفت ان هم كمان عندهم فكرة انه الموضوع - 00:03:05
ساستمر بازن الله تعالى. ان شاء الله. فربنا يحفزه حضرتك. بس انا برضو حابب بقى اروح للمدني هو حضرتك المدني الاول تعب

حضرتك ولا ما شاء الله عليه وحضرتك دايما الناس تقول له الله يهديك يا مدني فكان يكرمه - 00:03:25
انا بس عايز يعني اوجه تحية لوالده ووالدته هو والاستاز احمد اخوه. ايوة. يعني الحقيقة الواحد بيقرأ تربية الاب والام من خلال
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نوعية الاخلاق فيعني ربنا يحفظهم عايز اروح لمحمد آآ استاز محمد آآ كواليس وبصفة حضرتك كنت جوة الكواليس - 00:03:45
كواليس مصابيح الهدى كان شكلها ايه؟ بصي انا في البداية عايز ارجع لاول الخط زي ما قال الشيخ حازم. ايوا. هو كان الفكرة جت

ازاي؟ كان الاستاز سعيد كان هنا هو - 00:04:04
والدكتور صلاح. طبعا. قاعدين جوة عندنا في الريسبشن قاعدين بيتكلموا عن موضوع بينهم. فدخل الشيخ حازم. كان فضفضة

الشيخ حازم. فدخلوا هم الاتنين مع بعض. فاستاز سعيد في حال ايه ؟ انا جت لي فكرة كويسة جدا يا استاز سعيد قال يطلعوا هم
الاتنين في فضفضة. يلا يلا راح دخل على الشيخ حازم على الشيخ حازم رحب جدا ولما الدكتور صلاح عرف راح - 00:04:14

فهم الاتنين ضمن الموقف بقى اللي ما حدش عارفه. ايوة. خده استاز سعيد معه. في حتة كده عندنا موجودة. قالوا له طب انت لازم
تطلع. صح. فهو استاز سعيد مش عايز يطلع تماما. فراح قال لهم - 00:04:34

لأ انا ما ينفعش اطلع بصوا انا لأ لأ مش هينفع ابص انا انا مش مجهز نفسي. اطلعوا انتم وبعد كده نبقى نشوف. فهم بعد كده طلعوا
على الهوا هو كان معنا بصراحة قعد يركز معنا في الموضوع كله. طلع على الهوا. الحمد لله كانت - 00:04:44

موفق جدا جدا جدا. اكيد. فقعدوا بعد كده يفكروا واتفقوا مع بعض ان هم يطلعوا. في برنامج اه هو مصابيح الهدى. صح. ومن
احسن البرامج ده وهنتكلم عن الكواليس بتاعته ان كان في روحانيات - 00:04:54

حب واخلاص بينه استاذ سعيد والشيخ حازم يعني انا بحبه في الله جدا وبحب الدكتور صاحبي في الله جدا جدا. فعايز اقول لك ان
كان في بينهم روح واخوية وترابط - 00:05:04

وفكر غير عادي. طيب. لو جيت بقى للكواليس قبل ما تقول الكواليس انا عايز نشوفها الاول مع الناس على الشاشة قبل ما تتكلم
عليهم. نروح مع بعض نشوف كواليس ونرجع تاني - 00:05:14

عباد التربية هل برنامج مصابيح الهدى للدكتور صلاح سلطان والشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل والاستاذ سعيد توفيق. جولة تاريخية
مع ثلاثين شخصية اسلامية كانوا شموسا ساطعة واقمارا منيرة ومصابيح هداية في كل مجالات الحياة. ومن زواياها المختلفة -

00:05:26
تجلت بوضوح ملامح كل شخصية. انت بتبص دايما لليمين اكثر. انا هبقى محظوظ شوية المرة دي بس انا احب العدل يكون اه فعلا

عايز ينتفع بنصيحة فبص المرة دي الشمال اكتر انا ضعت من الناحيتين ضغط يمين - 00:06:06
جايبينه هج شمال. يا رب قوينا. نعمل ايه بقى دكتور صالح اللي يبدأ؟ ياللا يا عم بقى احنا بقى لنا اربعة ونص. انا ما لي انا ما لي!

خلاص فما فيش شمال اقول له ابدأ. خير لكم. يلا يا مدني. ولا ليل. مدني! ابدأ حالا. ايوة - 00:06:26
انا اللي هبدأ حاضر. ازا نمت يا مدني قل لي على طول ممكن نعمل استوب ازا نمت قل لي ما تسيبهاش زي امبارح في علب ويبقى

رائع في المكتبة. انا هبدأ اهو - 00:06:46
بعد التراويح اعتقد ان مصابيح الهدى كتير جدا من الناس ما يتخيلش ان هي دي الكواليس بتاعته اللي كان فيها حب. وزي ما انتم

شفتم ما شاء الله كلهم اسرة واحدة - 00:07:06
اساس الموضوع هو الحب. وعشان كده كان منها النور ومنها مصابيح الهدى واللي اعتقد وصلت لكل بيت. ولكل قلب انسان مسلم

اتفرج على مصابيح الهدى. وما شاء النور خارج زي ما قلنا دايما من يبارك في حضرتك والله. حلو قوي انا بشكرهم قوي على اللقطات
دي لانها كشفت فعلا - 00:07:37

حقيقة الروح بتاعت الدكتور صلاح والاستاز سعيد يعني دي حاجة انا سعيد ان الناس شافوها هم كانوا لطاف جدا وحلوين جدا
ويعني والحقيقة البسمات وما يسمى القفشات والحاجات الجميلة دي كانت الواحد لما بيفتكرها الحقيقة كانت عاملة زي الواحة -

00:07:57
حلو قوي فربنا يبارك دائما يديم هذه الروح الجميلة. اللغات على فكرة بيتكلموا تلات لغات. ما شاء الله. اللغة العربية الفصحى والشعر

واللغة العامية واللغة الانجليزية فكانوا بيقولوا كل قفشتهم يعني اللغة العامية حضرتك اعتبرتها لغة تانية. ده ده اللغة ده لغة فيها -
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00:08:17
استاز محمد بقى الكواليس اكيد ده جزء من قليل من المواقف الجميلة دي. كتير اه. في كتير جدا. اه. الشيخ حازم مسلا كان والله

العزيم يعني كل اللي موجود في قناة الناس واكيد انا بقول لكل اللي موجود في قناة الناس بيحبوه جدا. اكيد. هو الشيخ حازم كان
بيجي يخش على طول. فاول ما يخش كان يقول لك النسكافيه. طيب. النسكافيه - 00:08:37

لازم يركز في النسكافيه. استاز سعيد كان في الحلقة دلوقتي بيقول ايه خلاص يا ندري. ايوة. اكيد عليه. استاز سعيد في نقطة مهمة
جدا بيحترم المخرج يعني بيحترم كلام المخرج يعني بيفصل تمام ايه هو مقدم زي الشيخ حازم او الدكتور صلاح ويقول لأ انا بسمع

كلام المخرج ليه عشان هو اعلاميا عارف الصح - 00:08:57
الشيخ حازم نفس الموضوع. آآ الدكتور صلاح فيه ميزة رهيبة. رهيبة جدا. بيحترم الوقت جدا جدا انا عايز اقول ان الميزات دي في

كله. طيب فانا قصدي ان كل واحد ليه ميزة في الحتة دي. صحيح. هو يقول انا الوقت عندي. اه كمان خمس دقايق نطلع فهو في
دلوقتي قال ايه؟ الساعة اربعة الا تلت. عايزين كنا بنقعد للفجر. اه ان شاء الله. والله - 00:09:17

انا عايز آآ انا هنام. طب النسكافيه بقى. اه. استاز سعيد النسكافيه اه احمد اول من ادخل النسكافيه في القنوات الدينية. ويعتبر ده
تحصل على احمد المدني ولا ليه يا شيخ؟ ده سبق ده عليه ولا ليه؟ لا لا لا له ولا شك له - 00:09:37

وبعدين هو الحقيقة ده دخله في خمس دقايق طب كان مزبوط يا شيخنا في برنامج عندكم كان اسمه قرار جريء ما شاء الله. شيخنا
مصابيح الهدى كل حلقاتها ازا قلنا ما شاء الله ثلاثين حلقة كلهم آآ مصابيح فعلا. كل مصباح فيهم اعتقد يكفي - 00:10:07

لاضاءة آآ عمر الامة. اكبر مصباح او اهمهم تعتقد حضرتك ان هو على ما يجب ان يتعلمها كل مسلم؟ هو فيه فيه الحقيقة اعتبار مهم
جدا وهو ان كل عصر من العصور له صفات يعني ايه احنا حاليا في العصر اللي احنا عايشين فيه فيه ناس - 00:10:27

انا قلت الكلام ده بيعرفوا يصلحوا العربية كويس. ناس يعرفوا يشتروا هدوم كويس. وناس يعرفوا يعملوا شغلهم كويس. يعني
الانسان كبشر بيبقى موهوب في آآ مجالات متعددة الشطارة توزيف القدرة على المهارة دي ان الواحد عنده قدرة على المهارة ان

توزف في مجالات بقى محترمة. صحيح. فمسلا فيه فرق بين ان انا - 00:10:49
اكون متفوق في عمل الشاي والقهوة وبين ان انا اكون متفوق في مسلا القنبلة النووية او في المصانع السلاح الفكرة في ولذلك يقول

ايه آآ يعني اذا كنت ذا رأيا فكن ذا عزيمة. صحيح. فان فساد الرأي ان يتردد - 00:11:14
ويقول اذا غامرت في شرف مروم فلا تقنع بما دون النجوم. ما تنزلش تحت. صفة العصور الاولى من من الامة من الدعوة الاسلامية آآ

كانت ان هم كانوا يأخذون معالي الامور. فكان الواحد منهم عنده صفات - 00:11:34
الحقيقة في منتهى القوة بحيث انه الصفة الواحدة ممكن تهز ام انا شخصيا استغربت جدا. لدرجة اني وقفت قدام المعنى ده كتير.

صحيح. انا حاجة عاملة زي النكتة. سيدنا عمر ابن الخطاب - 00:11:54
خطاب عمرو بن العاص بعت له رسالة بيقول له العدد قليل ارسل لنا مددا فقال له بعت له رسالة في منتهى العجب. ايوة. قال له يا

عمرو انت عندك اربع تلاف جندي - 00:12:09
انا ببعت لك اربعة تانيين بقوا تمانية. تمنتلاف. تمنتلاف! ما شاء الله! وفوق الاربعة دول الاربع تلاف تانيين دول فيه اربع اشخاص فقط
كل الف عليهم شخص اميرا له. الواحد منهم بالف. ما شاء الله. انا افهم المعنى ده كده على انه معنى تعظيم. ده الناس اقويا وعظيمة -

00:12:22
انما ازا واللي بيقول كده عمر بن الخطاب مش واحد بيهزر ده يعني بيقيس الكلام. صحيح. يقول له يبقى انت عندك اربع تلاف وانا

باعت لك اربع تلاف معهم اربعة كل واحد بالف. يبقى اه. فالمجموع اتناشر الف - 00:12:42
ولن يغلب اثنا عشر الفا من امتي من قلة. يعني حسبهم ورتب عليها حكم. سبحان الله! فازا فعلا ممكن الواحد يكون دي امة وربنا قال

على سيدنا ابراهيم ان ابراهيم كان امة فالانسان لما بياخد شخصية من هذه الشخصيات يشعر فيها بمعنى الضخامة - 00:12:57
الحقيقة انا عرفت بس طبعا بعد ما رمضان انتهى وانا مع الاسف ما بتابعش قوي الظروف ما بتخلينيش اقدر اتابع انما ما شاء الله
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عرفت انه كان في من يتولى آآ حلقات عن الصحابة فقط وهناك كمان كانت حلقات عن التابعين. ما شاء الله. وهناك من يعني فكرة
اعطاء النموذج - 00:13:16

وانا على فكرة لم افعل ذلك ابدا. يعني طول عمري لم يعني حتى في المساجد لم تكن عندي ابدا. يعني انا ما باخدش هزا الموضوع. لا
اخذه صحيح. ما عملتش سلسلة ابدا عن شخصيات اسلامية. اطلاقا وما اظن اني فالحقيقة لكن اعطاء - 00:13:36

النموذج القوي اللي يهز الامة ما فيش شك ان هو يعني. بارك الله فيك. بعد مهم. يمكن معي اتصال اعتقد ان حضرتك والسادة
المشاهدين كلهم في شوق لسماعه اللؤلؤة الثانية. في - 00:13:56

الحلقات الدكتور صلاح سلطان السلام عليكم يا دكتور. السلام عليكم. دكتور صلاح السلام عليكم. السلام عليكم. كل سنة وحضرتك
طيب. وعليكم السلام ورحمة الله وبركاته. كل سنة وحضرتك طيب والامة الاسلامية بترسل لحضرتك في البحرين - 00:14:09

اه ومعنا طبعا حضرتك النهاردة جميعا بخير. اهلا وسهلا بحضرتك. معنا الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل. ومتألق حضرتك كنا نتمنى
وجود حضرتك حابب اسمعك انا حاسس بك يعني. ربنا يبارك في حضرتك. مرحبا يا استاز دكتور صلاح ربنا يحفزك. فضيلة الشيخ

صلاح يعني - 00:14:29
القلب ما شاء الله لا قوة الا بالله. ربنا يحفزك جدا انا بشوف اخونا محمد مدني. دكتور حبيبي. يعني شغل الدنيا كلها   انا يعني لحظة

من لحظات الرضا من الله - 00:14:49
اننا يعني اشوف اخواني في هذا البرنامج اللي تعبوا فعلا وادوا اداء متميز وكان نفسي اشوف في نفس اللحظة ايضا اخونا اللي عم

تطرح كده اللي بيتخيلوا اداريا بس يمكن يقول كلام تاني. انما اخونا سعيد توفيق يعني فعلا هو انسان موفق من الله سبحانه وتعالى.
بالتأكيد - 00:15:08

انا قلبي مع كل لحظة في هذا البرنامج مع اخوي. ايوة. يعني الشيخ صلاح واخونا يعني سعيد توفيق. اكيد. احسست فعلا ان هم
يعني قربوني الى الله سبحانه وتعالى. وانا اي واحد ياخدني خطوة الى ربي - 00:15:31

يعني الحقيقة واحس ان انا يعني يعني عمال اردد كده يتوفاني مسلما والحقد بالصالحين. تمام. واخوانا الحقيقة في الدنيا كلهم كانوا
رح من التعاون المتميز يعني حقيقة اخونا محمد واحمد وسليمان يعني آآ واخونا محمود يعني اعدادي الحقيقة كتير انا لازم -

00:15:49
ما عنديش وقت اذكر الاسماء كلها لكن والله انتم جميعا في اعماق القلب وسويدية فؤاد. صحيح. واحنا يعني بنبعت رسالة حب فعلا

لكل من شاهد هزا البرنامج من اخواني واخواتي ومن ابائي وامهاتي من ابنائنا وبناتنا ملوب فعلا احنا اتكلمنا - 00:16:14
احنا نتمنى والله ان احنا نكون شركاء في مشروعين اساسيين. مشروع اصلاح النفس واصلاح المكتف وده اللي عملوه مصابيح الهدى

عشان يحصل التوازن ما يبقاش الواحد شارخ في حتة وحتة تانية واقعة تكاملية اللي كان بيلاحزها - 00:16:35
اخونا الاستاذ سعيد دائما متك عليها وفي نفس الوقت التعميق القلبي والروحي والعقلي وصلة القلب مع العقل فيه اخوك خالد يعني

موافقة قياس الله سبحانه وتعالى يعني خد فيها كده المكارم من اسرة عميقة اب وام زي ما زكر مش - 00:16:58
فالام كمان الدكتور عالمة يعني المتميزة العجينة دي طلعت خلطة كده احنا لم نتكلف في كلمة واحدة قلناها احنا يعني كده عشنا ايام

وليالي مع الله. اه. ولله ومن خلال قناة الناس ارجو وادعو الله سبحانه وتعالى ان تكون وصلت رسالتنا. اكيد. لكل املتنا حكام
ومحكومين كبار وصغار - 00:17:20

والله لا نحمل الا كل شيء مصر بقول بلادي وان جارت علي عزيزة واهلي وانضموا علي كرام. سبحان الله. احنا يعني اه احساس جميل
دكتور صلاح. ما فيش الحقيقة يعني رغم ان عميتي - 00:17:52

يعني تذهب الكلمات مني لانها موقف. ايوة. تعبير عن يعني محبة بالغة جدا. صحيح. لاخواني في قناة الناس ان اخواني في البرنامج
الشيخ صلاح لاخونا سعيد لاخونا حضرتك الوجه البشوشن جزاك الله كل خير اخي الحبيب جزاك الله خير اتمنى ان شاء الله -

00:18:13
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ربنا يجمعنا اللهم امين. مصر وانبسطت منها لكل الابصار ولكل الديار في العالم كله بازن الله تعالى. كل سنة وانت كل سنة وحضرتك
طيب يا دكتور صلاح واه بنبعت كلنا ببرقية تهنئة وحب لحضرتك في البحرين. ولكل اهل البحرين. وان شاء الله يجعل الله هذا العمل

في ميزان حسنات حضرتك. وفي ميزان حسنات شيخنا - 00:18:33
والاستاذ سعيد اللهم امين. وآآ انا عايز برضو محمد آآ كواليس آآ قناة الناس كتير جدا من الناس بتعتقد ان المخرج بيبقى مشغول في

الحاجات الكتير اللي قدامه والناس بتتفرج عليها في التليفزيون. بس على ما اعتقد وبحواري معك ان انت كنت مشغول اصلا -
00:18:56

اكتر بالاستماع لشيخنا آآ مشغول بالاهتمام بالمضمون اللي بيتقال. وده في حد زاته اعتقد كان بيأسر عليك اه شوية يعني جدا بس انا
عايز اقول ان انا اشهد على هزا والله ان انا اتعلمت من من استاز سيد والشيخ حازم والدكتور صلاح كل واحد اتعلمته لنفسي

لشخصي حاجة صح - 00:19:13
بس قبل ما اخش في ايه اللي اتعلمته برضه نشوق السادة المشاهدين. حلو. عايز اقول موقف يعني على كل واحد على الانفراد. ايوة.

استاز سعيد كان مسلا يجي يقول ايه - 00:19:36
بيقول انا بقى كان يجي كان يجي الشيخ حازم والدكتور صلاح ييجي نيجي نصور حلقات. النهاردة هنصور اربع حلقات فهم جاهزين
فاستاز سعيد يقول لي يلا هنصور بقى حلقاتي هم الحلقة التالتة التانية انا تعبان وعايز نفركش الليلة ونمشي. صح. فجه مرة قال لي

خلاص انا هنام - 00:19:46
وهاجي بقى اشوط خمس حلقات. وما ليش دعوة. هم لو تعبوا انا هاقول انا هاقول لهم ان انا اكمل. مش هاقدر امشي. ايوا صح.

فقلت خلاص فراح جه الاستاز سيد قعد - 00:20:03
الحلقة الاولى التانية هم النسكافيه مختلف تماما. جه في التالتة راح قال لي. كفاية. عشان كده جه في الحلقة راح قال ايه انا بنام.

ايوا. لو لقيتني نام صح ليه كان فيه مجهود كان فيه هو بيقول لي هتترفط دلوقتي استاذ سعيد انا هو المسئول انا كنت زمان كان في
الحلقة يقول لي ايه - 00:20:11

انت هتترفد فقلت للشيخ صلاح قلت له انا هترفد هتسيبني؟ قال لي لأ. لك عندي قناة جامدة جدا. ايه يا دكتور؟ قال لي قناة
السويس. لا هي من اولها احنا قناة السويس صح - 00:20:31

هتعوم في الخلايا بقى. يعني قال لي دي قناة السويس. فكان من المواقف الطريفة جدا الشيخ حازم انا انا شدتني دي حاجة مهمة
جدا غريبة هو اللي كان بيدي له حوار بينهم واحنا بنسجل. ما تسيب الحكاية دي يا استاز محمد. ايوا. الشيخ حازم. صحيح. انه بجد

والله. حتى لو - 00:20:41
عم صبيح يتعاد تاني وهنشوفه هتلاقيه قاعد بيركز جدا. اه. جدا. جدا بجد. مجتمع جامد جيد جدا. اه. اه. مستمع جيد جدا. فيقدر
قاعد ساعتك كده. بالزبط كده. اه وبعدين اول ما ايه راح يعني خلاص بقى خد وضع والله العزيم اعرف ان الشيخ خلاص داخل في

الكلام انا انزع الشيخ من غير بقى يعني انا اقطع الشيخ - 00:21:06
سبحان الله اتكلم. تمام. هو الشيف بيستمع من الطرفين. ايوة. وبيطلع الكلام وكان بينهم حب واخلاص فتلاقي الكلام سبحان الله طالع

انا عايز اقول حاجة مهمة انا عايز آآ يعني لا تحرموا حتى المتحدث - 00:21:30
حظه الطبيعي في انه لما بيستمع اسوان مش ممثل يستمع بيتأثر فعلا. اكيد. واحيانا يكون استماعه وهو يسمع هذا الكلام مؤثر

لدرجة ان هو يعني يسبح مع هذه الحالة الايمانية ده حق طبيعي والا نبقى آآ ما احناش صادقين. صحيح. فهم الحقيقة - 00:21:46
كانوا بيقولوا كلام رائع واذا فعلا اعيدت من انا الحقيقة عايز الفت نزر الاخوة الكرام الى بعض الصفات يعني مسلا انا فوجئت بان

الاستاز سعيد توفيق هو اصله راجل تظهر عليه البساطة السماحة انما انا فوجئت - 00:22:06
لدرجة انه عقله مرتب قوي. لو الناس لما سمعوا خدوا بالهم من مسألة العقل المرتب دي هيلاقوها صفة موجودة. اه الدكتور صلاح

منهمر. يعني وعنده آآ يعني فيض فالانسان لما كان يسمع كان يسمع يعني انا - 00:22:26
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مش عايز اقول انه كان ينسى ما حوله ولكن فعلا المسألة هتتحول الى تمثيل بقى احنا لازم انا باسمع بصدق دي كانت الفكرة يعني
طيب اه خلي الامور تمشي حضرتك لما سمعت اه اعتقد شيخنا سمع وتأثر في حلقة من الحلقات بكيت. كان اه سبب اه - 00:22:46

الجزائر الخاصة. انا والله. انا بقى انا بصراحة. اه. ان انا اشهد الله على هزا. اه. ان اه ان الشيخ حازم آآ قال يا جماعة لأ مش عايزين
بقى مش عايزين يعني تبان بقى ان احنا بنمسل او بنعمل والله هزا الكلام حقيقي. فالشيخ حازم هو - 00:23:06

يعني عنده احساس غريب نورها في الحس. والله العظيم ده حقيقة. والمجموعة كلها بس الشيخ حازم هو لوحده سبحان الله اول ما
اتكلم كان اخر حلقة كان اول حلقة واخر حلقة كان عن الرسول صلى الله عليه وسلم - 00:23:21

عليه الصلاة والسلام. هو اتكلم كلمتين وراح بكى. نعم. على طول. صحيح. يعني حتى يعني يعني هو الحب شف حب الرسول قد ايه
واستاز سعيد نفس القصة بقى. والدكتور صلاح - 00:23:31

يعني هم في اخلاص وفي حب قاعدين قدام الكاميرات مش قاعدين قدام الكاميرا عشان السادة المشاهدين يشوفوا يقولوا ده
هنستفيد بس لا ده هم حب حب اكنك مقعدهم مع بعض - 00:23:41

بعضهم مسلا في البيت هم بيتكلموا مع بعض. فهو لما بكى مش بكى آآ او استاز سعيد بكى او الدكتور صلاح بكى بكى ان هم عشان
الناس تقول لي بص لا والله العزيم ده هزا حصل. كانوا - 00:23:51

حب واخلاص وحاسين وبيحبوا الرسول صلى الله عليه وسلم. مين ما بيحبش الرسول؟ صحيح. فدي كانت من ميزاتهم. استاز محمد
انا اعتقد وكل السادة يعني انا برضو بقول السادة المشاهدين اه انا شخصيا المس هذا من قبل كده ومن قبل ما صباح الهدى ودائما

الشيخ حازم وانا عارف ان الشيخ حازم على فكرة بيتضايق جدا لما بنتكلم في المواضيع دي - 00:24:01
انا يا شيخنا استشعر وحابب اقول لكل السادة المشاهدين ان اهم حاجة النهاردة انا عايزكم تشوفوها معي قلب الشيخ حازم الاب.

هيشوفوه ازاي يا جماعة؟ بجد والله. يعني انا شخصيا استشعر هزا ويمكن قبل التصوير قلت - 00:24:21
لشيخنا هذا الكلام ان اي حد يتكلم مع شيخنا ما شاء الله يعني يستشعر هذا القلب الطيب اللي الغريب فيه صفتين انا مش بعتبرهم

تناقض ولكن ما شاء الله آآ برضه عشان برضه ما حضرتك ما تزعلش من مدح يعني - 00:24:39
بيحمل هم الامة في قلبه. الطيب الابيض ده ورغم زلك ما زال قلبه ابيض. شف يا استاز لا والله انا يعني هي الفكرة انه انتم جايبين

ناس الاصل ان دورهم انهم يقعدوا فعلا يسمعوا. اه. وحاطينهم يتكلموا. احنا فعلا دي نقطة مهمة. ايوة. يعني - 00:24:56
احنا عشنا عصر كنا بنجلس تحت اقدام عمالقة نستمع منهم ونتعلم منهم وانتقال آآ بعض الناس الى انهم يكونوا من يتحدث دي

مسألة انا اعتقد انها سبحان الله ربما قدر اقدار فالانسان بالعكس يشعر لكن هو الفكرة كلها ان في بعض الافكار - 00:25:18
الانسان يجب ان يكون امينا عليه. على فكرة في افكار لم تعد تطرح لم يعد احد يتكلم. صحيح. وهي في حقيقة الامر الافكار الهامة

الدعوة الاسلامية وعشان كده دايما انا باحذر من الحديث الاعلامي او آآ الطرح الاعلامي لانه انا اخشى ان - 00:25:46
يكون هو نوعية الكلام اللي تحت السيطرة. صح. اللي هو في شريحة معينة. اه. ما تطلعش فوق ده ولا تنزل تحت ده. فتكرس انه هذه

هي الدعوة ويبقى الكلام كله هو اللي في هذا الاطار فقط كما يقولون بالضبط. فلأ في افكار في الدعوة الاسلامية يجب - 00:26:09
يجب ان نكون امناء عليها وعلى توصيلها وعلى ابلاغها للناس بقوة. وانه ازا ما ازا لم تبلغ يعني وانا بتذكر ان سيدنا ابو بكر الصديق

كان دايما هذا الشخص اللي تلاقيه هادئ وليس له آآ ظهور قوي لكن - 00:26:29
في لحظة من اللحظات الامة الاسلامية تحتاج الى ظهوره فينبعث. صحيح. هي دي الفكرة. انما طبعا الدعوة الاسلامية ما شاء الله

يعني انا مش عايز بس يؤخذ هذا الكلام على انه نوع من التواضع او شيء لأ هو حقيقة هناك من يتكلم وهو اقدر عليها حفظا وعلما -
00:26:49

وعمق وجمالا في العطاء وهكذا. انما اهي يعني شاءت الاقدار هذا وامانة الامانة على بعض الافكار. دي نقطة. صحيح. نقطة التانية
المهمة ايضا جدا انه ربما احنا يعني الدعوة الاسلامية تحتاج الى حرية حرية الطرح. اي دعوة اسلامية - 00:27:09

يتحقق فيها انها تحت السيطرة ما تبقاش دعوة اسلامية. تبقى عمل اعلامي. صحيح. انما دعوة اسلامية معناها القدرة على ايضاح
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الفكرة. من الافكار الى اقوى الافكار ومن الافكار السالمة الى الافكار الخطيرة ومن كل شيء حيث تتضح الدعوة الاسلامية على
حقيقتها لان ربنا سبحانه - 00:27:33

وتعالى لم يقل للدعاء اتكلموا فيما يحدد لكم من موضوعات. او اتكلموا وانما قال لهم لتبيننه للناس سوى لا تكتمونه. فيك انت
مسؤول عن البيان الكامل الكافي الواضح ولا تكتمونه بما فيه - 00:27:53

نقاط انما لو انا كنت مجرد مجيب على اسئلة على حسب الاسئلة اللي تجيني صحيح او على حسب ما يطلبه المستمعون اقول لا
الفكرة ان الداعية عنده منهج ومبدأ وطرح ورسالة هو لازم يوصلها. وليس مجرد مستجيب - 00:28:13

للاخرين. والنبي عليه الصلاة والسلام لما وجد ان الاسئلة الكتيرة هتبتدي تغير مساحة المضمون جدا. قال ذروني ما تركتكم طول ما
في امور ما تكثروش من المسائل. وانما اسمعوا وآآ وكان يأتيه واحد فيسأله عن كزا كزا - 00:28:33

فيقول له هل ادلك على خير من هذا؟ ويكلمه في موضوعه هو. فالداعية او الدعوة لها بصيرة عايز دعوة بدون بصيرة فساد وليست
دعوة. صحيح. وانما قل هذه سبيلي ادعو الى الله على بصيرة. انا مستبصر انا فاهم انا عندي - 00:28:53

خطتي عندي ولتنهض الامة. الدعوة الاسلامية مش نقل الافراد الاشخاص من مرحلة الى مرحلة او من خلق الى خلق. الدعوة
الاسلامية قضية الدين كله. وفي امنت بتقيم الدين كلك دين بتصلح الافراد علشان يتوائموا مع قضية الدين. انما نسخط الدعوة -

00:29:12
قضية الدين والرسالة ونبتدي نتكلم في الافراد انت خليك نضيف وانت خليك صادق وانت خليك امين وانت خليك ايمانك كزا وانت

قيام الليل وانت دعاء ونترك القضية اللي هم اصلا عبارة عن حبات في عقدها؟ لأ طبعا. صحيح. فدي الفكرة يعني ببساطة. طيب
جزاك الله خيرا يا شيخنا واعتقد - 00:29:37

حضرتك بتأصل معنى جميل جدا في مفهوم الدعوة وآآ انك لازم يكون للداعية هو او الداعية هو اللي في ايده دفة الدعوة. مش
يوجه من قبل السائلين. سواء كان في الفضائيات او غيره. من المفترض يكون له خطة - 00:29:57

ونسأل الله ان يكون حضرتك من ائمة الدعوة ان شاء الله. في هذه الدنيا اللهم امين. شيخنا انا عايز كواليس حضرتك بقى في
مصابيح الهدى. يعني حضرتك كان في البيت فيه كواليس وفي جيران حضرتك واحبابك كواليس لمصابيح الهدى. اعتقد ان المدني

ممكن يكون مش عارفها برضو - 00:30:14
كلنا كواليس مصابيح الهدى عند الشيخ حازم والله يا سيدي. ايوة. من الخفايا التي تكون موجودة اولا ان انا كنت اتمنى ان انا ما

اعملش البرنامج ده. ليه يا شيخنا تحرم الامة كلها من هذا الخير؟ آآ يعني سبحان الله آآ - 00:30:34
اه آآ ربنا اراد ان هو آآ ربما يؤدبني آآ سبحان الله بصورة ما البرامج اللي نجحت جدا انا ما اعرفش برنامج مصابيح على الاقل في

كواليس حضرتك عرفت الصدى. يعني انا بقول لحضرتك البرامج اللي آآ كانت كلها انا - 00:30:59
ما كنتش عايزها. يعني كان فيه برنامج قبل كده عن الدار الاخرة عن النبأ العظيم فلما قالوا لي اتكلم قلت لهم يا جماعة ده كل اساتزتنا

متكلمين في الدار الاخرة. ايوة - 00:31:20
ما هو الجديد وحاولت اقاوم هذه الفكرة لكن كان في اصرار عليها فاذا بها انها مشيت ما شاء الله. آآ برضو صبيح الهدى انا يعني

شايف انفعال الاستاز سعيد. ايوة. بها وبقى له كزا شهر والاستاز صلاح الدكتور - 00:31:34
راح لما سمعها انا يعني كان في ذهني موضوع اخر او ربما فانما فبركة الاستجابة خلت الموضوع ده الحقيقة انا عايز حضرتك قبل ما

نكمل الكواليس استاز سعيد فعلا انفعل من كلام حضرتك ومعنا على التليفون سلام عليكم - 00:31:54
عليكم السلام ورحمة الله وبركاته. كل سنة وحضرتك طيب وكنا نتمنى وجود حضرتك معنا. والله كل عام وانتم بخير جميعا. وآآ انا

بس برة الاستوديو الحقيقة فما سمعتش آآ ايوة. اخر آآ جمل. ايوة. آآ انما والله انا من ضمن الحلقات اللي اندم ان انا ما اظهرش فيها.
ايوة. آآ في حلقة فيها الشيخ حازم - 00:32:14

صباح ابو اسماعيل او الدكتور صلاح سلطان دون يعني من زعل مشايخنا واساتزتنا. صحيح. جميعا انما انا النفس والقلب آآ مرتبطة
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بهذين الاسمين آآ جدا جدا يعلم الله صدقنا نحن آآ الثلاثة في الحب والتناصح وقد ايه كل واحد فينا كان بينصح التاني - 00:32:34
بما يرضي الله عز وجل. اللهم امين. وادي همنا ان البرنامج ده يطلع كويس. وانا عايز اقول يا جماعة البرنامج مش واخد آآ يعني آآ

جو اعلامي اكتر هو القدر آآ برضه تدخل انه اول امبارح كانت الحفلة بتاعة العيد فكنت موجود فيها مع ضيوفنا فكلموني عن -
00:32:54

مفاطيح الهدى وعن قناة الناس. فاتكلمنا شوية عن مصادر الهدى. وجينا الشيخ حازم جاي لنا في نفس اليوم. فكنا هنتكلم مرة واحدة
عن مصابيح الهدى صحيح. طبيعي هو موجود وانا موجود وهنتصل بالدكتور صلاح. صحيح. قدر الله وما شاء فعل الشيخ اتأخر

علينا. والناس الحقيقة في الاس ام اس سألوا عليه جدا - 00:33:14
وانا سئلت عليه فكان لازم يشرفنا ويتكلم اه لانه الحقيقة قدم برنامج وقدم برامج التبيان وفضفضة وقدم من جهد خدوا وقته للقناة

جزاه الله كل خير. صحيح. فكان لازم ييجي فكان ميعاده النهاردة ولم اتمكن الحقيقة من الزهور معه. فكان لابد يعني من التداخل.
اكيد - 00:33:34

آآ اولا برحب بك يا شيخ حازم جزاك الله خيرا. ربنا يبارك فيك انا يعني اولا احب ان كل الناس يعرفوا انه الاستاز سعيد توفيق ربنا
يكرمه انا ما كنتش اعرفه قبل كده يعني عن قرب بهذه الصورة لكن نفسي سمحة وهو من بلد كريمة - 00:33:54

لها اثر عندنا كبير جدا وعائلة كريمة ولها في النفس وقع كبير من شمباري مركز اوسيم حاليا والحقيقة ان انا ممن يتأثرون بهذه
العاطفة والتقارب النفسي جدا انا سعدت بهذا التقارب جدا ربنا يبارك فيك. ولعل الله قد اراد بقناة الناس خيرا. امين. موفقة يا رب.

وانت منورنا والله جزاك الله خير - 00:34:11
ومدني طبعا انا ما تخافش يا محمد. لان هو كده كده يتحاسب يعني. ايوا طبعا. اولا هو عمل الكواليس دي من غير ما يقول لي. ايوا

بقى سبعة من غير ما يقول لي. ايوة صح. وانا اتفاجئت ان انا باقول له لو نمت صحتيني يعني على الهوا. حاضر يا مدني. حاضر
منور. واستاز سعيد عايز اسأل حضرتك - 00:34:41

احلى حاجة انا ما شاء الله شفت في الكواليس ومحمد طبعا ما شاء الله ابدع فيها يعني ان كان في الفة كده جميلة ما بينكم هو كان
في حضرتك بتشربهم اكسير معين - 00:35:01

شف ده. لا والله انت سبحان الله يا استاز سعيد النسكافيه ده موضوع تاني احمد مدني قلنا له عايزين نسكافيه في الحقيقة بسرعة
جدا جدا فوجئت انه جاب على ميزانية القناة - 00:35:11

هم طبعا طول ايوة معلش فهنحاسبه برضه ايوة. ايوة يا استاز سيد بص انا اهو. قدام السادة المشاهدين. وانا انا في عرض الشيخ
حازم صلاح واسماعيل عشان انت قلت لي انت على قناة السويس وانا - 00:35:25

الشيخ عازف الحقني. بتاع الشيخ حازم احسن من اي حتة تانية اولا هو قال لك انت مرفوض في شهر شعبان. احنا في شهر شوال
وتلاقيني بقى هاك ودانك علاوة فواضح انها كانت من قناة السويس. عموما جزاك الله خيرا الاخ محمد - 00:35:42

شكرا والشيخ حازم جزاكم الله كل خير. ويا رب ربنا ينفع بالبرامج اللي في قناة الناس كلها. اللهم امين. والحقيقة كل علمائنا لهم دور
وانا خارج قابلت الشيخ سلامة عبدالقوي اه موجود هيطلع هوا بعد شوية فالحقيقة بزكره بكل خير النبي جميل جدا وقابلت الشيخ

مازن الشرساوي وقابلت - 00:36:02
الدكتور عبدالحميد هنيدي برة ومجموعة والشيخ سيد والاخ عبدالله فالحقيقة يعني اا. اسرة طيبة يا استاز سيد. الحقيقة عدد كبير

جدا من العلماء في شهر رمضان وفي العيد شرفونا واكرمونا ويا رب دايما كده نكون اعوان لبعض على الخير نسأل الله ان يجعل هذه
الاعمال كلها - 00:36:22

في ميزان حسنات حضرتك شكرا جدا لمشاركة حضرتك معنا جزاك الله ان حضرتك دائما تستمر الطريق. انا اسف يا شيخ حازم كان
نفسي اكون معك الله ربنا بشكر الدكتور صلاح سلطان جدا جدا. ايوة. وعلى مداخلاته وعلى كل مجهوداته - 00:36:42

معنا جزاه الله كل خير. ربنا هو حبيب قلبي. ازا كنت نسيت يعني ايوة. اه مش البعيد عن قلبي لانه عيني يعني. ايوة طبعا اكيد. شكرا
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جدا لحضرتك استاز سعيد وكل عام وحضرتك - 00:37:02
طيب. كل سنة وحضرتك طيب. اه شيخنا استاز سعيد ما شاء الله يعني انا ملاحز ان ما زال ولسه كنت بسأله السؤال ده فيه حاجة

كده الالفة دي ما بينكم وما بين بعض كانت واضحة - 00:37:12
الشاشة اه من غير كواليس. هو النسكافيه كان فيه حاجة صح؟ الشيخ حازم. الاسكريب بتاعه كان مفيد نسكافيه بتاع الشيخ حازم

انتم عملتوا شهرة هو الاعلان عنه صح. آآ ربنا يكرمه محمود سمير - 00:37:22
في يوم من الايام جه شايل آآ اكواب نسكافيه ساخنة فانا بس عايز اشكره جزاه الله خير. طيب عايز ارجع مع حضرتك للكواليس

المودة لو حضرتك طلعت مثلا في رحلة الحج مع بعض الدعاة او آآ وكان فعلا فيهم الانسان الصادق - 00:37:42
البسيط السهل اللي يعني لا يرى نفسه اصل الفكرة انه الانسان اذا مش كان داعية يؤثر بل كان داعية يتأثر. صحيح. يفهم بيرق قلبه

ويلين. فالدعاة اللي هم متأثرين متواضعين الطيبين اللي في منتهى الرقة. لما تقعد معهم تعجب تقول مش ممكن يكون - 00:38:05
هذا هو الشخص المشهور. لان هو هو لا يشعر بهذا. وانا اذكر رحمة الله ورضوانه على الشيخ ابراهيم عزت وله في ناس كتير انه كان

رقيقا طيبا لا تشعر له لا تشعر بانه يرى ذاته ابدا. هو مش - 00:38:35
حاسس ان هو اصل فيه فرق بين المتواضع اللي شايف ان هو عالي بس بيحاول يتواضع انما في واحد اصلا هو مش شايف انه في

حاجة فدي نقطة انا عايز اقول للناس ازا كنتم تستغربوا من هذا - 00:38:55
ما تستغربوش لانه الناس اللي بتشوفوهم هو مش حاسس بنفسه انما في بعض الناس اه ربنا سماهم في القرآن المنافقين فلا يزول
هل تحسبه قال ايه؟ تعجب لقوله. اه. آآ اذا رأيتهم تعجبك اجسامهم ويقولوا تعجب لقولهم. قال ايه قال كأنهم خشب - 00:39:10

الندى. صحيح. خشب مسندة. وقال له لا تصعر خدك للناس. الشخص اللي يبقى كده وهو شايف وهو فاهم ان هو كده دي اذى
خطيرة. صح. يتواضع ايه؟ هو الاول يشوف نفسه كيف رأى نفسه. اه. وقد قال العارفون الصالحون قال من من ذاق طعم -

00:39:30
نفسه هلك. صح. اول ما يحس ان هو فيه حاجة. فهي بساطة والحقيقة في شخصيات لواحد ربما يستحي يعني انا لكن من من

الموجودين انا بس ذكرت من من توفي لانه الانسان يتكلم يمكن عمن توفي انما فيه من الموجودين بعض - 00:39:50
تطلع معهم في آآ وفي بعض الناس ما تعرفش ان هو فلان الا بعد فترة فتفاجأ بان هو بهذه البساطة. وهذا من طبعه وليس يعني ان

هو يقول انا اتواضع حضرتك شايف ان الداعية من المفترض ان هو ما يفكرش في التواضع اصلا. هو ما بيفكرش. هو مش حاسس ان
هو عنده حاجة كبيرة منها. جزاكم - 00:40:10

درجة مهمة. انما في درجة اللي بيشعر بنفسه يحاول يتواضع. وفي مش في الدعاء انا بتكلم بصفة عامة وفي من يشعر بنفسه ولا
يتواضع. انما الحقيقة بساطة الانسان دليل على انه على يعني الرسول عليه الصلاة والسلام كان آآ اما تشوف القصص او الوقائع اللي

بتروى عنه انه كان بسيط جدا مع الصحابة لدرجة ان الواحد يدخل - 00:40:30
يبص في الناس يقول ايكم محمد. سبحان الله! فالفكرة انا وعلم هذا للصحابة. اه. علم هذا للصحابة. ما فيش سبحان الله. ما فيش

حاجة. طيب اه عايز ارجع للكواليس بقى بتاعة حضرتك - 00:40:54
حضرتك مش عايز تتكلم عن كواليس اهم الكواليس اللي هي نقول للناس آآ يعني اولا السبب في ان هم كانوا بيجيبونا بالليل الحقيقة

من وقت متأخر. ايوة. واحنا يعني اربع صباح. فعايزين يسهروا فعلا. الدكتور صلاح المسألة ان هو كان جاي من - 00:41:04
سفر وكان رايح سفر فكان عنده فترة محدودة لابد ان تنتهي خلالها الحلقات. عشان كده كان هو ماسك ضابط الايقاف القطاع العام

اللي يتكلم كل الاشخاص ويتأكد من فدي حاجة نقطة مهمة وهو طبعا ما شاء الله راجل معروف عمره كله ان هو يعني - 00:41:24
حافظ لوقته وحديثه على الوقت ما شاء الله في عطاء العلم وما الى ذلك. لكن ربما انا اتذكر امور اخرى الحقيقة يعني برضو يمكن

تكون من الامور المهمة في اثناء مناقشة الشخصيات. هم محتاجين تلاتين شخصية. والشخصيات الثرية - 00:41:44
كتير. صحيح. فاحنا احيانا اولا اختيار الشخصيات فيما اعلم انه كله اختيار الاستاز سعيد. هو انا تدخلت في شخصية واحدة حبيت
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ادخلها وحبيت ادخلها لان لقيت آآ هم اصلهم الجماعة دول الدكتور صلاح والاستاز سعيد دول ها - 00:42:03
بيسموها مشروعات حضارية. ايوة صحيح. يعني تلاقيه يتكلم عن نهضة الامة عن اصلاح المجتمع عن اصلاح النفس. صحيح. فانا

حبيت الحقيقة يعني شخصية ادخلها كده كنت عايز ارد بها على بعض ما يقال. احنا هم لهم آآ طرح معين وانا الحقيقة شايف -
00:42:23

انه آآ في ترتيب في الطرح ده فكانت مناقشة في الجلسة اللي يدخلوا شخصيات ويخرجوا شخصيات واحنا في اثناء تسجيل حلقات
خرجنا كتير ودخلنا كتير. صحيح. يعني قلنا طب بلاش فلان نتكلم عن فلان لانه ما شاء الله ده خيرة مش عايزة كلام. صحيح -

00:42:43
في شخصيات الحقيقة في منتهى اللمعان ومؤثرة بشدة. صحيح. وفي شخصيات ما امكنش تناول في اثناء الحلقة الا موقف او

موقفين من مواقفها فقط من كتر ما سيطر سيطرة الفكرة المستقاة من آآ على الحلقات بصورة قوية جدا جدا يعني. جميل. اما مسألة
00:43:03 -

المشروبات دي انتم ما دام انتم مصممين عليها يعني. فيا سيدي القناة القنوات الدينية دي الزاهر واخدين على ان هم يشربوا ينسون
نازلة لسه انما مشروبات الفرنجة حاصل انه كانت غريبة. فيعتبر سبق مش عايزة كلام يعني. مم. فربنا يبارك فيه طبعا لا شك ان كان

تلاحق الوقت - 00:43:23
آآ الحقيقة بيتصارع مع حضرتك وده في حد زاته كان شيء مرهق يعني. واحد من حبايب حضرتك عايز يسلم على حضرتك. خالد

سلام عليكم عليكم السلام ورحمة الله وبركاته. الله اكبر يا اخي سامحنا والله. استاز حازم ازي حضرتك؟ سامحنا حرمنا من الصحبة -
00:43:53

والله كنت اتمنى انك تكون معنا في السهرة بتاعة ليلة العيد يعني. والله وانا كنت دفء حضرتك من خلال التليفون كان معنا الحقيقة
متواصل انا بحييك الحقيقة وبحيي المدني. العريس المقبل على فكرة اللي هيتجوز قريب ان شاء الله بنبارك له على الهواء. ربنا يتم

له على خير. ايوة. وربنا ينفع بحضرتك - 00:44:13
وانا الحقيقة يمكن كنت قاعد مع الاستاز سعيد توفيق وقلت له الحقيقة ان الاستاز حازم يعني شيخي ومعلمي واستازي وصاحب
فضل وهو لقناة الناس حقيقة يعني في الفترة الحالية آآ وقناة الحقيقة طبعا السنة دي يمكن جزاهم الله خيرا مش مش ده كلامي

الحقيقة ده كلام كتير من - 00:44:33
الناس انه فيه تصور واضح وفيه في خلال الشهرين اللي فاتوا كده لمسات واضحة من خلال اختيار الدعاة والعلماء وموضوعاتهم

المتباينة والمختلفة واللي بتغوص في كل المشاكل وبتتواصل مع الناس. فاتمنى كده من ربنا سبحانه وتعالى ان هم يثبتوا على هذا
وان ربنا يكرمنا - 00:44:53

ان شاء الله ويكون لنا اي اضافة ولو صغيرة مع هذا الزخم الكبير من الدعاة والعلماء. وعلى رأسهم طبعا الاستاز حازم ربنا يرضى
جزاك الله خيرا وكل سنة وحضرتك طيب - 00:45:13

واعتقد ان آآ آآ كان حلقة ليلة العيد من اجمل الحلقات. وكانت ناقصها وردة واحدة. هي يا شيخنا صلاح ودكتور صلاح سلطان كانت
بهذه بالوردتين دول يكملوا الصحبة الجميلة اللي اعتقد كانت بتكمل - 00:45:23

والله انا كنت انا كنت سعيد جدا في الليلة دي رغم ان انا كنت عيان اوي وما زلت بعاني من دور البرد الحقيقة. ايوة. بعد الحلقة. لكن
كنت سعيد معهم وحسيت من فضل ربنا سبحانه وتعالى كده ان كان في بركة في القعدة وفي اخلاص دكتور شيخ خالد للناس وجزاك

الله خيرا عنا خير الجزاء - 00:45:43
وحضرتك طيب. وانت بالصحة والسلامة المدني كتير ربنا يخليك وكل سنة وانتم طيبين وتحياتي للاستاز سعيد توفيق السلام عليكم.

عايز اقول حاجة الشيخ خالد عبدالله وانا بحبه جدا في الله والحقيقة هو كان مريض جدا. اه. ولما عرف ان لما كلامه آآ الشيخ احمد
صبري مدير اعداد عندنا وقال له انت لازم تكون موجود معنا ان الشيخ حازم صلاح حسين موجود - 00:46:03
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والدكتور صفوت حجازي والشيخ سلام ابو فتوح والشيخ محمود المصري. فهو بصراحة ما اترددش سانية وجه. وانا باقول بس من
خلال آآ قناة الناس ومن السادة المشاهدين ان احنا بندعي له بالشفاء - 00:46:26

عشان هو تعبان جدا وبرضو جه عشان انت عارف حضرتك موجود والصحبة دي موجودة بصراحة. والله اولا انا اسف جدا انا فاتني
فعلا. اه. شرف الصحبة. عشان حزنا وانا ارسلت رسالة الى الى كل منهم يعني باعتذار عن ان انا تمكنت اني اكون موجود - 00:46:36

لكن في الحقيقة يمكن الشيخ سالم انا بس رقمه تغير اللي كان موجود انما دول السابقين اللي اللي لو انقص بالسبق يعني الدكتور
صفوت فضيلة الشيخ محمود المصري وفضيلة الشيخ سالم آآ يعني من اللي سبق وآآ - 00:46:56

رفعوا الراية الحقيقة كنت احب ابقى موجود في شرف صحبته. اما الشيخ خالد عبدالله فمعرفتي به قديمة ومع ذلك لاول مرة السنة
دي آآ كان في برضو في آآ اثناء رمضان حلقات ظهرت. كانت اول مرة انه آآ يعني نتشارك فيها الحقيقة. فجزاه الله خيرا - 00:47:16
شخصية لطيفة جدا وبعدين ما شاء الله موهبة ادارة الحوار دي ظهرت برضو يعني حاجة وهو يعني كمان صهر لناس من كرام الناس

يعني اكيد. اسرة اللي هو مسهر اليها اسرة نعرفها من قديم - 00:47:36
فاسأل الله عز وجل ان يبارك فيهم جميعا. شيخنا للاسف آآ المخرج زعلني دلوقتي. وقال لي الوقت خلص. انا شخصيا مش عايز

اقوم. انت عايز تقوم؟ لا انا لازم اقول لك - 00:47:56
اصل احنا ملتزمين بالوقت بتاعنا جدا جدا انا مضطر يا شيخنا انا حابب اختم من حضرتك بكلمة للامة  عن العيد انا عايز اقول ازا كنا

في العيد فكلمتي الاولى الى المستضعفين من ابناء هذه الامة. الذين وقف حاجز الاستضعاف بينهم وبين الاستمتاع بايام العيد -
00:48:06

اما اه في وراء اسوار اما في اه خارج البلاد اما اه اي نوع من انواع الضعف الحقيقة دائما ما اشعر انه اذا كان الله عز وجل قد وهبنا
ورزقنا من واسع فضله. امكانية الاستمتاع بان هذه ايام العيد - 00:48:37

يوم الجائزة ويوم الفضل فهناك من يحال بينه وبين ذلك. وهناك من آآ كانت الاحتفالات بالعيد عندهم في السنة الماضية وايضا في
هذه السنة قذائف تنزل على رؤوسهم قذائف من اليهود قذائف من اعداء هذا الدين. فالى هؤلاء اولا اوجه اليهم اولا - 00:48:57

رسالة واقول لهم ان الله عز وجل قد اختاركم لمعالي الامور. واذا كان الله قد عجل الجائزة والاستمتاع بالجائزة لافراد من الامة
الاسلامية نسأل الله الا يحرمهم اجرهم بهذا التعجيل لكن الله قد ادخر لكم انكم في يوم - 00:49:17

الفرح او في يوم الشكر انتم اهل الصبر. صحيح. فالله سبحانه وتعالى ادخر لكم فوق ذلك من المزيد. اسأل الله ان يثبتكم ومع الحق
واقول انتم وقود لنا فلا تقولوا لا تأسوا على ما انتم فيه. صحيح. لا تأسوا على ما انتم فيه بل افرحوا انكم وقود - 00:49:37

لغيركم واسأل الله ان يثبتكم على الحق المبين. جزاك الله خيرا يا شيخنا. وطبعا في نهاية هذه الحلقة اللي كنت لا اتمنى ان هي
تنتهي. بشكر الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل - 00:49:57

اه حبيبي وحبيبي وبشكر اه مزيعنا الجميل اتفضل. اقول حاجة. اتفضل يا استاز محمد. انا بس عايز اقول ان انا بجد آآ عايز اقول
تلات صفات انا اتعلمتهم من المجموعة - 00:50:07

اول صفة من الشيخ حازم دي حقيقة والله ان الشيخ حازم فيه ميزة وانت اتعلمتها منه انه يبص على الحاجة ويركز ويختار ويقنن
في الاختيار ويعرف ده بيعمل كده ليه وده ما بيعملش كده ليه؟ هل ده بيصطنع وهو بيعمل كده ولا ما بيصطنعش؟ ومركز في كل

كبيرة وصغيرة. فدي استفدتها. الشيخ حازم ده حقيقة. الدكتور صلاح استفدت منه. آآ - 00:50:25
احترام الوقت واستسمار الوقت جيد جدا. اكيد. ما عديش اي سانية الا اما اعرف دي هتروح فين. دي كل المميزات دي فيهم كلهم.

بس انا اقول انا استفدت ايه من كل طرف. من استاز سعيد خدت - 00:50:45
منه الترتيب الافكار زي ما قال له الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل في التليفون وقال له انا شبهه بالصيدلية ايوة والترتيب هو عبارة
عن مكتب. اصل دي حاجة جديدة بالنسبة لي انا ما كنتش واخد بالي هو بسطته وسماحته الحلوة دي. ايوة. خليه الواحد مش واخد

باله. انا فوجئت بانه عقليته فعلا نحس - 00:50:55
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انها دولاب مترتب مزبوطة جدا. بس اللي انت قلته ده بقى هيخليني انا في الحلقات اللي جاية وانا هركز ولا حاجة. اقعد اتكلم يعني
باعرف السادة المشاهدين ان مصابيح الهدى بازن الله وكتير جدا من برامجنا قبلها رمضان هنعيدهم تاني بازن الله بعد العيد -

00:51:15
نتمنى يعني ان يكون قناة الناس لبت احتياجات السادة المشاهدين وكونوا استمتعوا بها وادعوا لنا ان احنا ربنا يعينا نكمل اكتر

واكتر. ان شاء الله يا استاز محمد نسأل الله ان يجعل - 00:51:35
تعالوا في ميزان حسنات حضراتكم كل اسرة قناة الناس كل هذه الاعمال اللي اعتقد بتصل الى قلوب الناس في بيوتها. قبل ما تصل

الى عيونها من التليفزيون اه في نهاية اه هذه الفقرة - 00:51:45
طبعا اه كل السادة المشاهدين اتمنى ان هم يكونوا مش استمتعوا حسوا بقلب الشيخ اللي انا بقول عليه. انا شخصيا مستشعر هذا

وانا بجوارها شيخنا. وكمان الشيخ محمد المدني ما شاء الله يعني اعتبره الشيخ محمد هندر - 00:51:58
ربنا يديك يا زي ما الشيخ قال وهو عريس ما شاء الله عليه وربنا يجزيه خير ان شاء الله والاستاز سعيد توفيق. والدكتور صلاح

سلطان نسأل الله ان يجعل كل هذه الاعمال في ميزان - 00:52:14
حسناتهم نقول لكل الاستاز سعيد نسأل الله ان يديم عليك هذه النعمة هي نعمة الطريق السليم في سبيل الله عز وجل والاعمال

الجيدة الطيبة التي يحبها السادة المشاهدين وكل الناس بتتمنى المزيد والمزيد - 00:52:24
دائما من قناة الناس كل سنة وحضرتك طيب. وكل الناس طيبين. وآآ دائما في العيد بنقول لكم كل سنة وانتم طيبين وعيد سعيد

خليكو معانا عباد التربية - 00:52:42
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